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Geacht college, 

De VVD fractie verzoekt u schriftelijk antwoord te geven op vragen m.b.t. de 

pilot hondenlosloopveld bij TSO 

Pilot hondenlosloopveld 

Het college heeft ingestemd met het pilot hondenlosloopveld bij TSO. 

Omwonenden zijn onaangenaam verrast door dit besluit.  

Abusievelijk zijn door u niet alle omwonenden tegelijkertijd geïnformeerd over 

deze zaak. De bewoners van Berkenrode hadden wel een brief ontvangen in de 

week van 15 januari 2020, maar omwonenden van Koningsschild eerst pas op 29 

januari. Volgens onze informatie komt dit door een fout van de gemeente. 2 

dagen na ontvangst werd door hen bij u geprotesteerd tegen het voorgenomen 

pilot. Dit zou echter te laat zijn geweest. 

Wat vooraf ging 

In het verleden is al eerder gekeken naar de mogelijkheden van een 

hondenlosloopveld. 

1. Ik verwijs hiervoor naar de raadsinfo van 22 december 2015 van de heer 

Van der Put: 

“Naar aanleiding van de enquête heeft het college besloten om in overleg met omwonenden de 
voormalige locatie van De Hummeltjes, bij wijze van proef, in te richten als hondenlosloopveld. Bij 
het losloopveld zal net als in de rest van Goirle de opruimplicht van toepassing zijn. Na een jaar 
kunnen de ervaringen worden geëvalueerd en kunnen er wellicht op meer locaties losloopvelden 
worden gerealiseerd.”   

 

Navraag leert dat deze voorgenomen proef een stille dood is gestorven. Het 
vermoeden bestaat dat er wel draagvlak is voor een hondenlosloopveld, totdat 

het (letterlijk) dicht bij mensen in de buurt komt 

  

2. Ook in 2019 is er een poging gedaan. Ik verwijs hiervoor naar het artikel in 

het BD van 1 mei 2019: 

 
“Tijdens een informatiebijeenkomst onlangs is gebleken dat meerdere mensen tegen het plan zijn 

op de plek naast sporthal De Haspel, grenzend aan de Henri Dunantstraat. De gemeente Goirle had 

toegezegd dat een grasveldje ingericht zou worden als er voldoende draagvlak zou zijn in de buurt. 

,,We gaan kijken of het elders in het park wel lukt”, laat een woordvoerder weten.” 

  

 



Vragen: 

1. Deelt het college onze mening dat het protest nog meegenomen had 

moeten worden in het besluit al dan niet een pilot te starten? Door een 

fout van de gemeente konden zij immers niet eerder reageren. 

2. Deelt het college onze mening dat er eerst overleg had moeten 

plaatsvinden met omwonenden zeker ook omdat eerdere pogingen op 

verzet stuitten van omwonenden en daarom niet doorgingen? Nog 

afgezien van de afspraken die er zijn om eerst een omgevingsdialoog te 

voeren voordat er een besluit wordt genomen. 

3. Navraag bij de desbetreffende afdeling leert dat er door wisseling van 

personeel moeilijk te achterhalen is waarom in 2015 de pilot niet is 

gestart.  

Kan het college dan aangeven waarom deze niet is gestart? Het kan toch 

niet zo zijn dat informatie verloren gaat als er een personeelswisseling 

plaatsvindt. 

4. Voor zover mij bekend heeft het college in 2012/2013 besloten de nog 

bestaande hondenuitlaat te sluiten omdat het ziekterisico voor kinderen en 

andere honden te groot was*. Kan het college garanderen dat dit nu niet 

meer aan de orde is? 

5. Is het college bereid de start van het pilot uit te stellen/stop te zetten en 

eerst in gesprek te gaan met omwonenden en hun bezwaren/zienswijze 

mee te wegen in een nieuw te nemen besluit over de pilot? 

 

In afwachting van uw reactie, 

Trix Vissers-van Herpen 

Fractie VVD Goirle 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
*Zie ook de volgende opmerking van Professor Frans van Knapen 

Hondenpoep is, volgens de hoogleraar veterinaire volksgezondheid Frans van Knapen, 

echter niet alleen maar vies en vervelend als dit op straat blijft liggen. Je kunt er ook 

behoorlijk ziek van worden, vertelt hij. In hondenpoep komen veel eitjes van 

spoelwormen voor die een allergie kunnen ontwikkelen. Volgens de hoogleraar hebben 

alleen al in ons land 100.000 mensen een allergie opgelopen dankzij de eitjes van 

spoelwormen.” 
  

 


